

QHSE Policy Statement NCBIS

Quality, Occupational Health, Safety and Environmental Policy

New Cairo British International School is committed to implementing an integrated management system for quality, occupational health, safety, and environmental protection. The school aims to continuously improve performance and provide educational services that meet the expectations of students as well as internal and external stakeholders, while fully complying with all relevant legal and regulatory requirements.

The QHSE objectives are achieved through commitment of each employee at all levels of the school. The school encourages teamwork and adherence to correct and safe working practices.

Policy is implemented through the following key elements:

- The school provides sufficient resources for the establishment, implementation, maintenance, and improvement of the system. It promotes a culture of correct routine performance and continuous improvement, while building successful relationships within the school and with external parties
- The school implements a risk assessment system on a continuous basis, focusing on providing a safe working environment and minimizing risks that may affect employees and property, in addition to committing to environmental protection.
- Regular training is provided for all employees according to their responsibilities.
- This policy is communicated to all school staff, contractors, and any external parties dealing with the school.

QHSE Policy Statement Approved by:
Mervat Fahmy
Executive Business Director
Effective date: 01/09/2025

سياسة الجودة والصحة المهنية والسلامة وحماية البيئة

تلتزم مدرسة القاهرة الجديدة البريطانية الدولية بتطبيق نظام إدارة متكامل للجودة والصحة المهنية والسلامة وحماية البيئة. وتهدف المدرسة إلى تحسين الأداء باستمرار وتقديم خدمات تعليمية تلبي توقعات الطلاب والعملاء الداخليين والخارجيين، مع الامتثال الكامل لجميع القوانين والمتطلبات التنظيمية ذات الصلة.

يتم تحقيق أهداف نظام الجودة والسلامة والصحة المهنية وحماية البيئة من خلال الالتزام الشخصي لكل موظف بالمدرسة على جميع المستويات الوظيفية. كما تشجع المدرسة على العمل بروح الفريق واتباع أساليب عمل صحيحة وآمنة.

تطبق هذه السياسات من خلال مجموعة عناصر أساسية هي:

- توفر المدرسة الموارد الكافية لإنشاء وتنفيذ وصيانة النظام. كما تعزز ثقافة الأداء الروتيني الصحيح، والسعي الدائم نحو تحسين جودة العمل، مع التشجيع على بناء علاقات ناجحة داخل المدرسة ومع الأطراف الخارجية.
- تطبق المدرسة نظام تقييم المخاطر بشكل مستمر مع التركيز على توفير بيئة عمل آمنة، والحد من المخاطر التي قد تؤثر على العاملين والممتلكات، بالإضافة إلى الالتزام بحماية البيئة.
- تقوم المدرسة بعقد تدريبات دورية لجميع العاملين حسب مسؤولياتهم.
- كما يتم تعريف هذه السياسة لجميع العاملين في المدرسة، والمقاولين، والجهات الخارجية المتعاملة مع المدرسة.

Samir Rofaie
HSE Manager